The Hong Kong Bird Watching Society
Bird Watching Tours
Apr - Jun 2011
	Outings

	2/4/2011
(Sat)
	0800 - 1300
	( Tsim Bei Tsui (Crested Bulbul Club Activity)
(08:00 Tin Chak Estate Shopping Centre, Exit near Tin Yat LT, Tin Shui Wai)
	(
	Waterbirds

	2/4/2011

(Sat)
	1430 - 1900
	( Long Valley (Bird Race Training)
(14:30 Taxi Station, Exit C, Sheung Shui MTR Station)
	((
	Farmland and water birds

	3/4/2011 (Sun)
	0800 - 1200
	( Tai Po Kau (Bird Race Training)
(08:00 Tai Po Kau carpark)
	(((
	Forest birds

	5/4/2011 (Tue)
	0800 - 1600
	( Mai Po Nature Reserve (Bird Race Training)
(08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)
	((
	Waterbirds

	9-10/4/2011 (Sat-Sun)
	
	HKBWS Bird Race

(Details will be announced later)
	
	

	17/4/2011 (Sun)
	0800 - 1200
	( Tai Mo Shan
08:00 Exit B near Hang Seng Bank, Tsuen Wan MTR Station)
	(((
	Grassland birds

	24/4/2011
(Sun)
	0800 - 1600
	( Mai Po Nature Reserve

(08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)
	((
	Waterbirds

	1/5/2011

(Sun)
	0800 - 1600
	( Po Toi and HK South Waters

(08:00 Hang Seng Bank, Sai Wan Ho MTR Station) 
Note: This will be a long trip on open waters. The ride could be quite rough and some people may be seasick.
	(((
	Seabirds and migrants

	7/5/2011
(Sat)
	0800 - 1300
	( Aberdeen Reservoir (Crested Bulbul Club Activity)
(08:00 Hang Seng Bank near Exit B, Central MTR Station)
	(
	Forest birds

	8/5/2011 (Sun)
	0730 - 1600
	( Po Toi and HK South Waters

(07:30 Aberdeen public pier, near Ocean Court)
Note: This will be a long trip on open waters. The ride could be quite rough and some people may be seasick.
	(((
	Seabirds and migrants

	15/5/2011 (Sun)
	0800 - 1200
	( Wild Card Day (Details will be announced on 13 May on Discussion Forum)
	
	Migrants

	22/5/2011 (Sun)
	0800 - 1600
	( Mai Po Nature Reserve

(08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)
	((
	Waterbirds

	4/6/2011

(Sat)
	0800 - 1300
	( Shing Mun (Crested Bulbul Club Activity)
(08:00 Exit B near Hang Seng Bank, Tsuen Wan MTR Station)
	(
	Forest birds

	5/6/2011 (Sun)
	0800 - 1200
	( Nam Chung and Luk Keng
(08:00 Exit C, Fanling MTR, i.e. MTR exit near minibus terminal station)
	((
	Waterbirds


( Member:  Free of Charge  Non-member: Free of Charge (registration not required)
( Member:  Free of Charge  Non-member: HK$30 (HK$10 for age under 19 student) (registration not required)
( Member:  HK$40  (Student Member: HK$20)   Non-member: HK$70  (registration required)
( Member:  HK$160  Non-member: HK$200  (registration required)
香港觀鳥會  活動行程表
2011年4月至6月
	野 外 觀 鳥

	日期
	時間
	地 點 /集 合 地 點 及 時 間
	難度

(1…3)
	目標鳥種

	2/4/2011 (六)
	0800 - 1300
	( 尖鼻咀 (紅耳鵯俱樂部領隊)
(08:00天水圍天澤邨廣場門口，近輕鐵天逸站)
	(
	水鳥

	2/4/2011 (六)
	1430 - 1900
	( 塱原 (觀鳥比賽訓練)
(14:30上水港鐵站C出口的士站)
	((
	田鳥和水鳥

	3/4/2011 (日)
	0800 - 1200
	( 大埔滘 (觀鳥比賽訓練)
(08:00 大埔滘公園仔停車場)
	(((
	林鳥

	5/4/2011 (二)
	0800 - 1600
	( 米埔自然保護區 (觀鳥比賽訓練)
(08:00九龍塘港鐵站(根德道出口)或09:00 米埔停車場集合，15:00 乘巴士回程，16:00 回到九龍塘。) 
	((
	水鳥

	9-10/4/2011

(六-日)
	
	香港觀鳥大賽

(詳情將於稍後公佈)
	
	

	17/4/2011 (日)
	0800 - 1200
	( 大帽山
(08:00 荃灣地鐵站B出口恆生銀行)
	(((
	高山草地鳥

	24/4/2011 (日)
	0800 - 1600
	( 米埔自然保護區

(08:00九龍塘港鐵站(根德道出口)或09:00 米埔停車場集合，15:00 乘巴士回程，16:00 回到九龍塘。) 
	((
	水鳥

	1/5/2011 (日)
	0800 - 1600
	( 蒲台及香港南面水域

(08:00 西灣河地鐡站恆生銀行)
注意：由於路程頗長，所經之處都是開闊海域，風浪較大，部份人士可能感到不適。
	(((
	海鳥

	7/5/2011 (六)
	0800 - 1300
	( 香港仔水塘 (紅耳鵯俱樂部領隊)
(08:00中環港鐵站B出口恆生銀行)
	(
	林鳥

	8/5/2011 (日)
	0730 - 1600
	( 蒲台及香港南面水域

(07:30香港仔公眾碼頭，近逸港居) 
注意：由於路程頗長，所經之處都是開闊海域，風浪較大，部份人士可能感到不適。
	(((
	海鳥

	15/5/2011 (日)
	
	( 百搭日 (詳情將於5月13日於網上討論區公佈)
	
	過境遷徙鳥

	22/5/2011 (日)
	0800 - 1600
	( 米埔自然保護區

(08:00九龍塘港鐵站(根德道出口)或09:00 米埔停車場集合，15:00 乘巴士回程，16:00 回到九龍塘。) 
	((
	水鳥

	4/6/2011 (六)
	0800 - 1300
	( 城門 (紅耳鵯俱樂部領隊)
(08:00荃灣港鐵站B出口恆生銀行)
	(
	林鳥

	5/6/2011 (日)
	0800 - 1200
	( 南涌和鹿頸
(08:00 粉嶺港鐵站C出口，即綠色專線小巴站旁之港鐵站出口)
	((
	林鳥


( 會員: 免費  非會員: 免費  (不用預先報名)
( 會員: 免費  非會員: 港幣$30 (19歲以下學生港幣$10)  (不用預先報名)
( 會員: 港幣$40  (學生會員港幣$20)  非會員港幣$70  (請用附上表格報名)
( 會員: 港幣$160  非會員: 港幣$200  (請用附上表格報名)
Hong Kong Bird Watching Society   Activity Booking Slip
I would like to register the following HKBWS activities: (Please ( as appropriate)
Mai Po Outings [Coach Fare: Member: HK$40  Student Member: HK$20   Non-member: HK$70] 
(Members not using the coach do not need to pay.  Non-members will have to pay the coach fare of HK$70 disregard of whether they make use of the coach.)  

(
5 Apr 2011 (Tue) (
  member(s), 
   non-member(s)) No. of person(s) using the coach is

)
(
24 Apr 2011 (Sun) (
  member(s), 
   non-member(s)) No. of person(s) using the coach is

)
(
22 May 2011 (Sun) (
  member(s), 
   non-member(s)) No. of person(s) using the coach is

)
Po Toi and Hong Kong South waters [Boat Fare: Member: HK$160  Non-member: HK$200] 

*Please note that the gathering place and time are different for the 3 activities.
(
1 May 2011 (Sun) 
(
  member(s), 
   non-member(s))  No. of person(s) is 

)
(
8 May 2011 (Sun) 
(
  member(s), 
   non-member(s))  No. of person(s) is 

)
** We will confirm the participants whether their application is accepted or not about 1 week before the outing.  Once confirmed, no refund will be made no matter they can attend the outing or not. Refund will be made only if the outing is cancelled officially due to inclement weather or special reason.

According to the requirement of the Hong Kong Police and the Agriculture, Fisheries and Conservation Department, participants entering Mai Po should provide their full name and Hong Kong ID Number (passport number for oversea visitors) that day in order to access to the Frontier Closed Area and Mai Po Marshes.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Information of Participant(s)
	Date
	Destination
	Name
	Membership No.
	Mobile Phone
	Email Address
	Fare*

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	



* Activities are processed individually, please use separate cheque.
Enclosed please find a Cheque of HK$         (Payable to The Hong Kong Bird Watching Society Limited)

Name : 
Membership no:
E-mail:                               

Mobile Phone No. :                   Date : 
 Signature :

Please send this slip together with a crossed cheque to: 14/F, Ruby Commercial Bldg., 480 Nathan Road, Kln.
Notes :

· Application should be made at least two weeks before the date of the outing and on the first come first served basis. HKBWS Members have a high priority to participate the activities.
· Any changes of the activities will be announced in our website: (http://www.hkbws.org.hk/BBS).
· Arrangement during bad weather: When Tropical Cyclone Warning Signal No.3 or above or Rainstorm Warnings Red or Black are hoisted by the Hong Kong Observatory at 7:00 am on the event day, the activity will be cancelled. If Thunderstorm Warning is announced during the activity, Team Leader will decide if the activity should be continued or cancelled. You can call the team leader at 9457 3196 during the event day if you have any query about the weather.
Disclaimer 
The Hong Kong Bird Watching Society shall have no responsibility, financial or otherwise, for expenditure or other liabilities arising from the activities. Participants are recommended to purchase relevant insurance.   

香港觀鳥會 活動報名表格

本人欲報名以下香港觀鳥會活動：（請在適當地方(） 
米埔活動 [車費：會員港幣$40  學生會員港幣$20  非會員港幣$70]
(會員不使用旅遊車無須繳付車費；非會員不論是否乘坐旅遊車都需要繳交港幣$70)
(
2011年4月5日(星期二)
(_______位會員_______位非會員) 使用旅遊車總人數為______。
(
2011年4月24日(星期日)
(_______位會員_______位非會員) 使用旅遊車總人數為______。
(
2011年5月22日(星期日)
(_______位會員_______位非會員) 使用旅遊車總人數為______。

蒲台及香港南面水域 [船費：會員港幣$160  非會員港幣$200] *請注意3個活動的集合時間及地點均不同
(
2011年5月1日(星期日)
(_______位會員_______位非會員) 總人數為________。
(
2011年5月8日(星期日)
(_______位會員_______位非會員) 總人數為________。
**本會將於活動舉行前約一星期通知報名者，一旦被確定，參加者無論能否出席，都必須繳付所需的交通費用。如果是次活動因惡劣天氣或特殊情況取消，本會將會退回所繳交之費用。

按照香港警務署和漁農自然護理署的規定，所有米埔活動參加者需於當日進入米埔自然保護區前提供香港身份證號碼(或護照號碼)，以便登記進入后海灣禁區（米埔浮橋道）及米埔自然保護區。
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
參加者詳細資料

	日期
	活動地點
	姓名
	會員號碼
	聯絡電話
	電郵地址
	費用*

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	



* 每項活動均獨立處理，請以獨立支票支付

現付上劃線支票港幣_____________元 (支票抬頭：香港觀鳥會有限公司)

姓名：                         會員號碼：
電郵：                          

手提電話：                         日期：                   簽署：

請將填妥的訂座表格連同劃線支票寄：九龍油麻地彌敦道480號 鴻寶商業大廈14樓
注意 :

· 請於活動舉行最少兩星期前報名，名額先到先得，所有活動本會會員有優先參與權利。

· 活動如有更改，將於本會網頁內(http://www.hkbws.org.hk/BBS)公佈，敬請留意。

· 惡劣天氣安排：如活動當天早上7:00天文台仍然懸掛三號或以上「熱帶氣旋警告訊號」、紅色或黑色「暴雨警告訊號」，當日活動將會取消。如活動進行中天文台發出「雷暴警告」，領隊會視乎情況決定是否繼續或取消其餘行程。如活動當日遇上有關天氣問題，可致電 9457 3196 向當天領隊查詢。
免責聲明 
任何人士因參與本會活動而導致任何經濟或其他方面的損失或損害，香港觀鳥會不會承擔任何財政或其他方面的責任，參加者須自行承擔所有責任及宜購買適當保險。
